
 

 

 
 

 

Indkaldelse og  

Referat af skolebestyrelsesmøde  

 
Mødedato: onsdag d. 28. juni  

Mødetid: 17.00 – 19.00 efterfølgende middag. 

Det er vigtigt i giver mig besked om I kommer til middagen efter mødet. Deadline mandag den 27. 

juni 2016 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole - lærerværelset 

Deltagere Afbud/fraværende: Isabella, Ernst og eleverne. 

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fælles sang 

/10.min 

Hvor skoven dog er frisk og stor     

1.  

Godkendelse af      

    dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt med en tilføjelse pkt. 9. 

præsentation af Helene Staal Olsen ny leder for Pædagogisk 

lærings center. 

    

2.  

Godkendelse  

     af referat 

Referatet blev godkendt.    b 

3.   

Elevrådet/ 

10 min     

     

Ingen af eleverne mødte op. Det nye elevråd er valgt og 

konstitueret. 

Laura 7. u er blevet valgt som formand. 

 o   



 

 

4.       

Mobilpolitik 

 /20 min 

 

Mogens orienterede om den tidligere drøftelse af mobilpolitik 

på det fælles kontaktforældremøde. 

Vi har på et tidligere skolebestyrelsesmøde besluttet, at der 

ikke skal udarbejdes principper for mobilpolitik.  

Det blev besluttet, at det er den enkelte lærers ret at beslutte 

det regelsæt, der skal være det gældende i de enkelte klasser. 

AB understregede, at han ønskede en mobilpolitik fra hvert 

enkelt lærerteam. Punktet skal tages op på i kommende 

skoleår.  

  d  

5.  

Trivsel og 

mobbepolitik 

/20 min 

 

Den nye bestyrelse skal kigge på det eksisterende 

trivselsgrundlag, da nogle forældre ikke mener vi lever op til 

dette. 

Forslag om at temaet trivsel tages op som et obligatorisk punkt 

på forældremøderne. Ligeledes skal kommunikation tages op 

som punkt på et kommende skolebestyrelsesmøde. 

  d  

6. Meddelelser  

Næste skoleår,  

planlægningsugerne, 

inkluderende 

læringsmiljøer 

/15 min  

 

Axel gennemgik organiseringen og planlægningen af 

kommende skoleår. 

 o   



 

 

7. Fremtidens   

   Fritidstilbud,   

   hvor er vi nu? 

   Udearealerne/ 

   15 min  

 

 

 

 

 

   

Kasper orienterede om de vilkår, der er på byggeområdet. Der 

skal etableres en trappe ved gavlen af DR. Louise( ved 

boldburet) . Byggeriet vil strække sig frem til november.  

Udførelsen af egne planer udsættes til efter endt byggeproces. 

Kasper orienterede om, at alle de nye personaler havde fået en 

god start. 

Ros til Kasper for processen indtil nu. 

        d  

8. Mødedato for     

    kommende   

    bestyrelsesmøde 

    /10min 

 

Næste møde ligger den 24.8 klokken 17.00 til 19.30   

 

 b 

9. Hvordan sikrer vi,   

    at klassernes nye       

    lærere bliver  

    introduceret for    

   forældrene? 

På det førstkommende forældremøde, skal lærerne organisere 

deres tid således, at de når rundt og præsentere sig i de klasser 

de påbegynder undervisning i. 

    

10. Evt. Opfordring om at bestyrelsen deltager i kurset: Hvad er 

bestyrelsens opgave? 

Hvad skal vi med skolen? 

    

Punkter til kommende 

møde: 

KMD-EDUCA tages op i kommende skoleår (herunder en 

fortsat drøftelse af elevplaner), hvor indholdet præsenteres i 

september. 

Inkluderende læringsmiljøer tages op på næste møde  

Principper for skolens fødselsdag sendes ud i revideret form. 

Januar tages undervisningens organisering op til drøftelse 

    

 


